

SUBJECT LINE: MMX RSP TRANSITION TO COMMENCE IN SEPTEMBER 2016

明智墨思将于 2016 年 9 月开始 RSP（注册局服务提供商）转移

Dear Registrar Partner:

尊敬的注册商伙伴：

As you may know, MMX will soon change the registry services to Nominet and this will require all MMX registrars to obtain access to Nominet's platform.

正如您可能了解到的，明智墨思将把注册局服务转移至 Nominet，因此需要所有的明智墨思注册商合作伙伴获取 Nominet 平台的登录权限。

To make this process seamless, all of your existing account contact and EPP information has been automatically carried over to Nominet, and Nominet will start to engage with you from early August 2016. 为了使这一过渡阶段能够平稳地进行，您所有的现有账号信息以及 EPP 信息已经自动转移至 Nominet，Nominet 也将从 2016 年 8 月初开始与您联系。

As we continue to work through the ICANN processes, we will be finalizing the RSP transition plan through the following site: <http://mm-registry.com/rsp-transition-plan-to-nominet/>.

我们将继续完成 ICANN 的相关程序，并在以下网址发布最终的 RSP 转移计划：

<http://mmregistry.com/rsp-transition-plan-to-nominet/>

We are committed to provide all necessary information as soon as possible, and we encourage all MMX registrars to visit this site on a weekly basis.

我们会尽力把所有必要信息尽快传达给您，与此同时，也希望您能每周定期访问以上网址 获取最新的相关进展。

Should you have any questions in relations to this notification, please do not hesitate to contact our support team or your Channel Director, Susan Lawrence.

如果您对于上述事宜有任何疑问，请联系注册局支持团队或者渠道总监 Susan Lawrence。

Kindest regards,

顺祝商祺，

Erik Hoang

Registry Customer Support

注册局客服支持团队

Hours: Mon-Fri 9:00 AM – 5:00 PM (GMT)

工作时间：周一至周五 9:00 至 17:00（世界时）

support@mm-registry.com

IRE | + 353 (0) 1 430 1689